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Bemutatkozás 

2001. június 15-én jöttem a világra Győrben és 

születésem óta ott is élek. Mind általános mind 

középiskolai tanulmányaimat Győrben végeztem, 

előbbit a Győri Nádorvárosi Ének-zenei Általános 

Iskolában, utóbbit pedig a napjainkra átalakult 

Krúdy gimnáziumban (ma: Győri SZC Baksa 

Kálmán Két Tanítási Nyelvű Gimnázium) humán 

tagozaton, majd innen kerültem Szombathelyre az 

ELTE-BDPK földrajz – történelem tanár szakra, 

ahová már 4. éve járok. 

Családom és barátaim szerint egy empatikus személyiség vagyok nyugodt és higgadt 

természettel, akivel mindig öröm együtt dolgozni. Elmondható rólam, hogy a megkapott 

feladatokat a legnagyobb precizitással végzem el, illetve mindig készen állok segítséget 

nyújtani az arra rászorulóknak. 

 

Én és a BDPK Helyi Képviselet 

A BDPK Helyi Képviselettel először – ahogyan az évfolyamomon sokan mások is – a 2020 

szeptember eleji orientációs napokon találkoztam, ahol egy nagyon segítőkész és motiváló 

csapatot ismerhettem meg. Sajnos a covid mint sok minden mást az egyetemi élet megismerését 

is megnehezítette, így teljesen közel kerülnöm a helyi hallgatói képviselethez csak a 2022/2023-

as tanév őszi félévére sikerült, mint frissen megválasztott képviselő testületi tag. 

Előtte már gólyahéten mint az egyik csapat pásztora bizonyítottam, hogy rám szinte 0 – 24-ben 

lehet számítani, amit ősztől a továbbiakban, mint képviselő sem hazudtoltam meg. 

Képviselőként főleg a különböző események lebonyolítási munkálataiban jutott fontos szerep 

– pl.: nyílt napok, gólyabál –, aminek a visszajelzések alapján kiválóan megfeleltem. Idén 

nyáron már részt vettem az EHÖK vezetőképzőjén, illetve a helyi gólyahét szervezésében is 

aktívan tevékenykedtem, hogy a lehető legtöbb tapasztalattal tudjak igazán beszállni a Helyi 

Képviselet munkájába, vezetésébe. 
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Motiváció 

2023-ban Szombathelyen sem a leghálásabb feladatok közé tartozik a hallgatói érdekképviselet, 

így joggal merülhet fel a kérdés, hogy akkor mégis mi motiválhat valakit arra, hogy a BDPK 

HK koordinátorának jelentkezzen? Erre többrétű válasz adható. 

Mint ahogy minden hallgatói érdekképviselőt, úgy engem is legjobban az motivál, hogy a lehető 

legjobban tudjam képviselni hallgatótársaim érdekét. Az elmúlt év során már képviselőként is 

lehetőségem nyílt különböző problémákkal találkozni és azok megoldásában segédkezni, 

viszont ezt a kiemelkedő segítőkészségemet a lehető legjobban a legmagasabb fokon 

koordinátorként szeretném a továbbiakban kamatoztatni. 

Főbb motivációként említhetem még továbbá a pandémia utáni élet főútvonalának megtalálását, 

mivel az eléggé körvonalazódni látszik, hogy a hallgatók elképzelései és igényei megváltoztak 

a távoktatásból való visszatérés során. Bár nem lesz egyszerű feladat, de ehhez a megváltozott 

hallgatói élethez alkalmazkodni kell és olykor-olykor új megoldásokat találni és alkalmazni. 

Végezetül pedig úgy érzem, hogy az elmúlt 3 évem során már csak szimpla hallgatóként is elég 

sok segítséget kaptam mind évfolyamtársaimtól, mind felsőbb évesektől például mentor 

programon keresztül, mind a hallgatói érdekképviselettől és utoljára, de nem utolsó sorban az 

oktatók részéről is, illetve csak az elmúlt 1 évet nézve is, annyi tapasztataltból és sikerből 

vehettem ki a részem, ami alapján úgy vélem, hogy kötelességem is visszaadni mindezekből a 

hallgatótársaimnak. 

Biztos vagyok benne, hogy az alapok adottak a további építkezéshez mind számomra, mind a 

helyi szervezet egésze számára. 

 



4 

Terveim, mint koordinátor 

A HÖK legnagyobb és egyben legfontosabb feladata a hallgatók érdekeinek képviselete. Ezáltal 

a legfőbb terveim egyike a „Nyitott HÖK projekt”, mivel szeretném elérni, hogy a hallgatók 

bármikor bátran forduljanak az érdekképviselethez és kérdéseikre a lehető legjobb válaszokat 

kapják meg. Ehhez szükségesnek találom a már meglévő weboldalak és közösségimédia 

platformok korszerűsítését, frissítését és napra készen tartását, mivel a digitalizált világunkban 

az információ könnyebben és egyben gyorsabban ezeken keresztül jut el a hallgatókhoz. 

Ugyanakkor nem szabad elfeledkezni a személyes ügyintézési lehetőségről sem, ezért a HÖK 

iroda nyitvatartását is elengedhetetlennek tartom. 

Célom továbbá egy olyan érdekképviselet létrehozása, kialakítása mely a lehető legszélesebb 

spektrumban – évfolyam és szak tekintetében – lefedi a hallgatóságot, hogy minden egyes 

hallgató már a közvetlen környezetében is tudjon segítséghez fordulni, amennyiben szüksége 

van rá. Ehhez kapcsolódóan már a Képviselő Testületnek is komolyabb szerepet szánnék a 

munkálatok során, ezzel is biztosítva a minél eredményesebb munkavégzést. 

Fontosnak tartom továbbá a különböző hallgatói megnyilvánulások – pl.: diákműhelyek, 

szakestek – támogatását. Ezáltal is hozzá szeretnék járulni az egyetemen belüli és kívüli 

kapcsolatok sikeres építéséhez és fenntartásához. 

Szeretném továbbra is fenntartani és egyben erősíteni a már meglévő jó kapcsolatot az EHÖK 

képviselőivel, ezáltal törekednék arra, hogy lehető legnagyobb mértékben továbbra is 

csökkenteni tudjuk a két központ (Budapest és Szombathely) közötti különbségeket. 

Egyébiránt nem szabad megfeledkezni egyetemünk vezetőségéről sem, a velük folytatott 

kapcsolattartás is fontos ahhoz, hogy a lehető legtöbbet tudjuk megtenni a hallgatótársinkért. 

Ehhez kapcsolódóan szeretném tovább erősíteni a HÖK és a SEK kapcsolatát, hogy minél 

színesebb programokkal tudjunk szolgálni a hallgatóság számára. 
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ELTE-SEK, mint egység 

Itt Szombathelyen egy eléggé speciális helyzetben vagyunk, mivel az itteni egyetemi élet nem 

csak a BDPK-s hallgatókról szól, hanem a többi jelenlévő kar (PPK, IK, TÁTK) hallgatóival is 

egyaránt tartjuk a kapcsolatot. 

Több ügyben és eseménykor is az egész ELTE-SEK hallgatói életét meghatározó döntéseket 

hozunk, ezért megengedhetetlen a nem megfelelő kommunikáció a karok között. A sikeres 

kommunikáció kialakításában segítségünkre vannak a különböző karok szombathelyi ügyekért 

felelős képviselete: PPK – Andrónyi Réka, IK – Szőnye Patrik, TÁTK – Ferenczi Mercédesz. 

Hiszem, hogy az eddigi közös munkáinknak köszönhetően már egy jó kapcsolatot tudtam 

kialakítani velük, ami a későbbiekben még inkább felértékelődik és egy nagyon szuper hallgatói 

képviselet fog létrejönni az ELTE-SEK-en a továbbiakban is, mivel az ő munkájuk is 

nélkülözhetetlen itt Szombathelyen. 

 

Összegzés 

Bár mint minden változást, nehéz lehet majd megszokni egy új arcot a helyi érdekképviselet 

élén, de úgy vélem rendelkezem a megfelelő alapokkal és tapasztalatokkal ahhoz, hogy le 

tudjam küzdeni az elém álló akadályokat. Az egyetem befogadói légkörének megvalósításában 

nagy szerepe van hallgatótársaimnak, de mindent megfogok tenni annak érdekében, hogy ez a 

továbbiakban is sikeresen fent maradjon. Természetesen nem leszek egyedül, mivel egy nagyon 

segítő csapat fog segíteni abban, hogy maximálisan megtegyünk mindent a hallgatókért és egy 

nagyon jó közösséget alakítsunk ki és tartsunk fenn a továbbiakban is. 

Nem véletlenül tartja a mondás, hogy az egyetemi évek a legszebb éveink, tegyük is azzá őket! 


